
Protokoll fört vid styrelsemöte via Teams 20241010

Närvarande: Eva-Britt Lerman Airiman, Magnus Karlsson, Malin Karlberg, Morgan 
Hallgren, Cattis Sund, Patrik Hedenstein, Sara Neogard
Frånvarande: Åsa Sjöberg, Sara Ahlgren, Annica Stenström

§ 50 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 51 Dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 52 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes.

§ 53 Kassarapport 
Det finns 250 023 kr i kassan, Sara påminde om att pengar behöver finnas på stripe-kontot 
ifall det förekommer ett behov av återbetalningar.

§ 54 Rapport från jaktprovssekreterare, spaniel
Genomfört vattenträning och vattenprov med gott deltagande, 13 hundar till start. Har haft ett 
träningsjaktprov med 15-16 hundar. Kaninprovet var fullsatt och det kommer att bli ett 
positivt ekonomiskt resultat. Förbereder för Roma-provet där det kommer att arrangeras 
träningar i samband med detta. FB-S remissen har besvarats. 

§ 55 Rapport från jaktprovssekreterare, retriever
B-prov har genomförts, tyvärr med ett minusresultat. Resultat från vårt sista B-prov i augusti 
blev minus 2312 kr. 34 startande hundar och inkomst från 35 anmälda. Tyvärr var det få 
nybörjarklasshundar i övriga klasser var det bra med anmälningar.
Sammanlagt har årets fyra prov har gått plus med 11 816 kr.

§ 56 Rapport från Tollar ansvarig
Har genomfört tollarprovet med mycket positiva deltagare, bland annat fanns deltagare från 
Danmark som gärna kom tillbaka under kommande års prov. Totalt var det 18 startande, men 
tyvärr var provet inte fullsatt. Under hösten har det även genomförts en kurs med totalt 5 
deltagare, vilket troligen gör att resultatet på tollarsidan hamnar på ett litet plus. 

§ 57 Rapport från viltspårsansvarig
Har genomfört höstprov med 8 deltagare. Har hittills haft 23 prov, varav 8 var ordinarie 
provtillfällen, med ett beräknat positivt ekonomiskt resultat. Under hösten har det även 
genomförts en viltspårskurs. Ett bekymmer är att det är brist på viltspårsdomare. Under 
kommande vecka har domarna kallats till ett möte angående de nya riktlinjerna för 
mästerskapsuttagningen. 

§ 58 Rapport från utställningssekreterare
Ringsekreterare klara för nästa års utställning. Kommande utställning är nu upplagd och 
kommer att genomföras den 3-4 maj i Traume. Det kommer att genomföras en fysisk 



funktionärsutbildning för exteriör- och utställningsansvariga. Om vi får med deltagare 
kommer vi att behöva bekosta resa, boende och maten då vi nu har fler medlemmar än tidigare 
(över 150 medlemmar), och detta finns inte medtaget i sektionens budget. Det är idag osäkert 
ifall någon kommer ha möjlighet att åka, men i det fall någon kan åka beslutar styrelsen att 
detta tas från klubbens gemensamma kassa.

§ 59 FB-R ( Funktionsbeskrivning retriever)
Inget att rapportera. Under mötes ställdes frågan om hur det ekonomiska resultatet ser ut för 
sektionen. Det ställdes även en fråga från spanielsidan om hur dessa beskrivningar används i 
avelsarbetet då det är mycket diskussioner kring kommande FB-S. Frågorna skickas vidare till 
FB-R ansvarig. 

§ 60 Rollbeskrivning
Det fattas ännu några och de som finns behöver i flera fall uppdateras. 

§ 61 Övrigt
a Årsmötesannons i apportören
För att få ut datum för kommande årsmöte behöver detta skickas in till apportören senast 
15/10. Styrelsen beslutar att annonsera kommande årsmötesdatum till 7/3 2025. Magnus 
skickar in dessa uppgifter. 

§ 62 Nästa möte
Under kommande möte kommer styrelsen hålla i samband med julbord. Malin ser på möjliga 
datum och lokaler tillgängliga under början av december och återkopplar sedan till övriga 
styrelsen. 

§ 63 Mötet avslutades
Ordförande tackade och avslutade mötet

……………………………………………………………… …………………
……………………………………..
Malin Karlberg Magnus Karlsson
Ordförande Mötessekreterare


